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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Isabella Lövin (MP)

2018/19:476 Flygets klimatpåverkan

I TT den 25 mars kunde vi läsa följande: 

”S och MP är överens om att Arlanda kan behöva byggas ut för att klara ökad 
trafik”, detta i linje med regeringens flygstrategi. I flygstrategin står också att 
flyget ska bidra till att de nationella miljökvalitetsmålen nås.

Våra högt ställda miljömål innebär att vi måste ställa om till ett mer hållbart 
samhälle samtidigt som Sverige måste kunna förbli konkurrenskraftigt och 
bibehålla goda kontakter med omvärlden. Det är därför bra att vi inte begränsar 
människors resande. 

Flyget spelar en viktig roll i samhället, och det måste gå att kombinera resandet 
med att flyget också minskar sin klimatpåverkan.

Med anledning av ovan vill jag fråga miljö- och klimatminister Isabella Lövin:

 

Står ministern bakom regeringens mål om att fördubbla flygandet till Arlanda 
till år 2050? 

………………………………………

Jessica Rosencrantz (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-04-03
Besvaras senast
2019-04-10 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


